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__________________________________________________________________________________ 
 
Op 30 januari ontvingen wij vragen van de D66 fractie over de projectleider sport op basis van artikel 
40 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende 
antwoord: 

 
1. In welke periode is de projectleider ingezet?  

 

De projectleider sportpark is ingezet geweest vanaf begin oktober 2018 (week 40). Op 31 oktober 
2019 was haar laatste dag. Ze heeft 1 dag in de week aan deze opdracht gewerkt.  

 

2. Wat zijn de werkelijke kosten geweest voor het inzetten van de projectleider?  

 

De kosten voor de projectleider sportpark zijn € 20.560,00  

 

3. Wat is de opbrengst van de inzet van de projectleider?  

 

De projectleider heeft in overleg met de verenigingen en in overleg met de ambtelijke organisatie 
een aantal problemen meteen opgelost. Zo is het parkeerprobleem van fietsen bij de Wissel opgelost 
door daar een nieuwe fietsenstalling te plaatsen. MHC heeft haar parkeerprobleem van de piek op  
zaterdag zelf opgelost door de aanleg van een noodparkeerterrein.  

 

Daarnaast is er een prognose gemaakt van de behoefte aan sportvelden op grond van demografische 
ontwikkelingen. Vervolgens zijn er een aantal scenario’s doorgerekend over  de vervanging van 
natuurgrasvelden door kunstgrasvelden om te weten wat de financiele en technische consequenties 
zijn.  

 

De stap die wij nu gaan zetten, is het bespreken van deze doorrekening met de verenigingen zodat zij 
kunnen beoordelen of zij op basis van voorfinanciering door de gemeente inderdaad besluiten om 
tot vervanging over te gaan.  

 

4. Wanneer kan de raad het beloofde voorstel tegemoet zien?  
 
Het voorstel kunt u waarschijnlijk in het tweede kwartaal van 2020 tegemoet zien. Dat hangt 
natuurlijk in belangrijke mate af van de verenigingen want pas nadat zij een besluit hebben 
genomen, kunnen wij uw raad een voorstel tot voorfinanciering voorleggen.  
 


